
رویه 3

شماره پياپی 364  سه شنبه 12 اسفندماه 1393   روزنامه اجتماعی، فرهنگی، سياسی و اقتصادی استان کرمان  4 صفحه  قيمت 200 تومان

با ارسال عدد 4 به شماره 50002203034 رایگان عضو باشگاه خبری پیام ما شوید

 موزه برق کرمان در 
دست مرمت است

2

اختلاس میلیاردی 
کارمند کمیته امداد

 2

مس کرمان تا رتبه 
چهارم بالا آمد

2

مدیرکل موسیقی وزارت ارشاد:

شغل موسیقی در دید 
بعضی ها از قاچاقچی هم 

پایین تر است
3

مدیر کل ارشاد کرمان:

سال پرفروغی برای 
موسیقی استان بود

3

ناصر یعقوبی، مربی نامی کاراته کرمان:

چرا کسی از رییس هیات 
کاراته نمی پرسد کجایی؟

4

سردار چناریان:

بیشترین آمار 
گرایش به مصرف 
مواد مخدر
 ۱۵ سالگی است

رئیس هیئت مدیره کانون بازنشستگان صنعت فولاد کرمان:

 بازنشستگان
پول نان شب ندارند

سبد ورشکستگی
در دستان میوه کاران

بازنشســتگان  رئیس هیئت مدیــره کانون 
صنعت فولاد کرمان با اشــاره بــه ایام تصویب 
بودجه ســال 94 در مجلس، گفت: نمایندگان 
مجلــس با پیشــنهاد 2 هزار میلیــارد تومانی 

پرداخت معوقه حقوق همکاری کنند.
»هوشنگ انکوتی« در گفت و گو با خبرگزاری 
دانشجویان ایران)ایسنا( منطقه کویر، با اشاره به 
اینکه  بازنشستگان صنعت فولاد کرمان دو ماه 
حقوق معوقه دارند، گفت: مبلغ 2 هزار میلیارد 
تومان فقط برای پرداخت معوقه آنها لازم است.

وی با بیان اینکه 85 هزار بازنشســته صنعت 
فولاد در کشور وجود دارد که از این تعداد حدود 
15 هزار نفر در اســتان کرمان ساکن هستند، 
افزود: مسئولان برای ســاعاتی خود را به جای 
این بازنشستگان بگذارند آنها حتی پول نان شب 

خود را الان ندارند.
انکوتی تشــریح کرد: بازنشستگان ذغالسنگ 
بدلیل کار کردن در شرایط سخت مانند بعضی از 
بازنشستگان وضعیت جسمانی خوبی ندارند که 
بتوانند شغل دیگری داشته باشند و همین علت 

اگر مستمری آنها به موقع پرداخت نشود خرج 
خانه آنها با هر کدام چند فرزند بر زمین است.

وی با اشــاره بــه ایام تصویب بودجه ســال 
جدید، گفت: از نمایندگان استان خواهشمندیم 

با پیشــنهاد 2 هزار میلیارد تومانی کانون های 
بازنشســتگی مســتقل فولادی در کشور برای 
پرداخت معوقه ها و عیدی بازنشستگان موافقت 

کرده و آن را تصویب کنند.
بازنشســتگان  رئیس هیئت مدیــره کانون 
صنعت فولاد کرمان با بیان اینکه جریان تخلفات 
عدیــده و حقوق هــای میلیونی مدیــر عامل، 
معاونان و مشاوران صندوق فولاد طی نامه ای به 
رئیس مجلس شورای اسلامی ارسال شده است، 
افزود: کانون های بازنشستگان مستقل فولادی و 
معدنی با توجه به نظر موافق تمامی بازنشستگان 
صندوق فولاد درخواســت دارند ضمن موافقت 
با پرداخت مبلغ یادشــده توسط مجلس، مقرر 
نمایند این مبلغ زیر نظر مســتقیم ذیحســابی 

وزارت اقتصاد و دارایی کشور پرداخت شود.
وی خاطر نشان کرد: بازنشستگان ذغالسنگ 
هــر روز وضعیت معیشــتی آنان نابســامان تر 
گردیده و در این اواخر ســال چشم امیدشان به 
پرداخت حقوق معوقه است تا بتوانند از خجالت 

خانواده بیرون بیایند.

 این روزها محصولات کشاورزی جنوب کرمان یکی پس از دیگری به سبد ورشکستگی کشاورزان افزوده 
می شوند و در سوی دیگر کیسه دلالان پرپول تر می شود و در این میان سکوت تنها چیزی است که عاید 
کشاورز شده است.  جنوب کرمان هندوستان ایران است سرزمین کشاورزی در چهار فصل از سال، جایی که 
همیشه بهار است و آب لازم برای کشاورزی در دسترس کشاورزان قرار دارد، جایی که قرار بود با راه اندازی 

منطقه آزاد و فرودگاه تامین کننده میوه مناطق مختلف دنیا باشد اما... 
ادامه در رویه 2
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سردار چناریان:

بیشترین آمار گرایش به مصرف مواد مخدر
 ۱۵ سالگی است

 فرمانده انتظامی استان کرمان گفت: طبق بررسی های صورت گرفته 
مشخص شده که سن 15 سالگی بیشترین فراوانی نخستین تجربه مصرف 

مواد مخدر را به خود اختصاص داده است.
 ســردار حسین چناریان در جلسه شــورای آموزش و پرورش استان 
کرمان با اشــاره به مخاطراتی که فناوری هــای روز می تواند برای افراد 
جامعه به همراه داشته باشد، گفت: بیشترین آسیب های اجتماعی دانش 
آموزان مربوط به اســتفاده نامحدود دانش آموزان از این امکانات اســت. 
سردار چناریان ادامه داد: مصرف مواد روان گردان، ارتباط نامناسب دختر 
و پسر، بلوغ زودرس، انتشار عکس و فیلم های غیراخلاقی و فرار از منزل 
از جمله آسیب هایی است که جامعه دانش آموزی را تهدید می کند. این 
مسئول انتظامی ابراز داشت: دشمنان قصد دارند از طریق بازی های نظیر 
جی. تی. آی، انگری بردز و سیمز بر اذهان دانش آموزان تاثیر بگذارند که 

این امر هوشیاری مسئولین و خانواده ها را می طلبد.
وی از برگزاری چهار هزار کلاس مشــترک بیــن آموزش و پرورش و 
نیروی انتظامی با هدف پیشــگیری از آســیب های اجتماعی طی سال 
گذشته در کرمان خبر داد و ابراز داشت: آسیب های اجتماعی قابل کنترل 
هســتند و باید در این زمینه برنامه ریزی صورت گیرد. ســردار چناریان 
مصرف مواد مخدر را از جمله آســیب های حوزه دانش آموزی دانســت 
و تصریح کرد: در ســال 9۰ رفتارهای پرخطــر دانش آموزان کرمانی در 
مقطع متوسطه مورد پایش قرار گرفت که براساس آن مشخص شد میزان 
گرایش دانش آموزان پسر به مواد مخدر بیشتر از دختران است. فرمانده 
انتظامی استان کرمان میزان مصرف مواد مخدر نسبت به سال 92 را دو 
برابر دانســت و گفت: طبق بررسی های صورت گرفته مشخص شده که 
سن 15 سالگی بیشترین فراوانی نخستین تجربه مصرف مواد مخدر را به 

خود اختصاص داده است.

 موزه برق کرمان در دست مرمت است
مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع دســتی و گردشگری استان کرمان 
گفت: مرمت موزه مشارکتی برق کرمان با همکاری شرکت توزیع نیروی 

برق و نظارت کارشناسان این اداره کل در دست انجام است.
بــه گزارش روابط عمومی اداره کل میراث فرهنگی، صنایع دســتی 
و کردشــگری اســتان کرمان علی مهاجری افزود: موزه مشارکتی برق 
که زمانی اولین مولد برق در شــهر کرمان بوده اســت توسط ابوالقاسم 
هرندی در ســال 1311 هجری شمسی به بهره برداری رسید. وی بیان 
کــرد: در حال حاضر این موزه با همکاری شــرکت توزیع نیروی برق و 
نظارت کارشناســان اداره کل میراث فرهنگی اســتان در دست مرمت 
اســت. وی گفت: مرمت نماهای آجری، بازســازی کتیبه بالای سردر، 
استحکام بخشی و پی بندی، تعویض ورق های شیروانی و بازسازی آنها 
به شــکل اولیه از فعالیت هایی اســت که در حال انجام است. مدیرکل 
میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری کرمان افزود: این موزه پس 
از مرمت توسط این اداره کل به ویترین های مخصوص مجهز خواهد شد 

و سوم خرداد سال آتی به بهره برداری خواهد رسید.

مدال نقره رقابت های دوومیدانی کارگران 
کشور به نظری رسید

 محمد نظری دونده عضو تیم کرمان مدال نقره رقابت های دوومیدانی 
کارگران کشور را تصاحب کرد. 

محمــد نظری دونده عضو تیم کارگران کرمان درنخســتین المپیاد 
فرهنگی ورزشــی کارگران کشور موفق به کسب مدال نقره رقابت های 
دوومیدانی در ماده 3هزار متر شــد . این رقابت ها که  از ششم اسفند 
ماه به میزبانی شهرستان آمل در استان مازندران برگزار شد امروز به کار 
خود خاتمه داد. تیم دوومیدانی کرمان در این مســابقات به عنوان تیم 
برتر اخلاق معرفی شــد. محمد رضا حسینخانی ، محمد نظری، محمد 
کرمــی رباطی و علی دهنوی چهار دونــده ای عضو تیم کرمان در این 

مسابقات بودند . هدایت این تیم را محسن اشرف زاده بر عهده داشت.

اختلاس میلیاردی کارمند کمیته امداد 
مدیرکل کمیته امداد امام خمینی )ره( استان همدان گفت: یکی از 
کارمندان کمیته امداد امام شهرستان تویسرکان در چند سال گذشته 
از محل تســهیلات خود اشتغالی مددجویان این نهاد 12 میلیارد ریال 

اختلاس کرده است.
به گزارش ایرنا علیرضا ابراهیمی در جمع خبرنگاران در تشریح این 
خبر افزود: یکی از کارمندان کمیته امداد تویسرکان بخشی از وام های 
اشــتغال و خودکفایی مددجویان را با ساز و کارهایی به حساب خودش 
واریز کرده اســت. وی اضافه کرد: این کارمند خاطی با مهارت زیاد و با 
همدستی سه نفر دیگر، پرونده های اشتغال را از چرخه نظارت بازرسان 
خارج کرده است. وی با بیان اینکه این کارمند از سال 87 اقدام به این 
تخلفات کرده اســت ادامه داد: یکی از همدستان وی چند ماه گذشته 
به دلیل عذاب وجدان از این تخلف به بازرســان کمیته امداد مراجعه و 
این تخلف را اطلاع رســانی کرده اســت. ابراهیمی افزود: پس از اطلاع 
این اختلاس و تماس با حراســت بانک ملی مشخص شد که تسهیلات 
زیادی به حساب این فرد متخلف واریز شده است.  وی گفت: با پیگیری 
دستگاه قضایی این فرد اکنون در زندان بسر می برد و سه همدست وی 
به قرار وثیقه آزاد شدند که پرونده آنها به هیات تخلفات مرکزی ارسال 
شده است. وی اظهار کرد: حکم این فرد متخلف انفصال دائم از خدمت 
اســت و دو همدستش اخراج شدند و فردی که این تخلف را نیز اطلاع 
رســانی کرده بود بازخرید شده است. ابراهیمی گفت: سه نفر همدست 
ایــن متخف مبالغی را که گرفته بودنــد بازگرداندند و یک مرغداری و 
زمینی در ملایر که به نام متهم اصلی بوده توقیف شده و پرونده وی قرار 

است در خرداد ماه رسیدگی شود.

لیگ دسته یک فوتبال

مس کرمان تا رتبه چهارم بالا آمد
تیم مس کرمان در هفته شانزدهم رقابت های لیگ دسته یک فوتبال 
با پیروزی مقابل استقلال اهواز جایگاه خود را تا رتبه چهارم جدول ارتقا 

داد.
به گزارش ایرنا این دیدار که در ورزشــگاه شهید باهنر کرمان برگزار 
شد با نتیجه 2 بر یک به سود تیم میزبان پایان یافت. احمد زنده روح در 
دقیقــه 67 این دیدار از روی نقطه پنالتی و روح الله باقری در دقیقه 73 
برای تیم مس کرمان و مهدی ســیفی در دقیقه 63 برای استقلال اهواز 
گلزنی کردند. یــدالله جهانبازی با کمک هادی برزو و رحیم حاجیلو این 
دیدار را قضاوت کرد. مس کرمان با کســب این پیروزی 23 امتیازی شد 
و بــا تیم دوم جدول فقط 3 امتیاز فاصلــه دارد. تیم اول این گروه فولاد 
اهواز است که 32 امتیاز دارد. پیروزی مقابل استقلال اهواز کرمانی ها را 

به صعود امیدوار کرد.

آگهی دعوت به همکاری
یک موسسه با سابقه مطبوعاتی در کرمان برای فرصت های شغلی فهرست زیر از بین علاقه مندان 

واجد شرایط دعوت به همکاری می نماید

تمام وقت اداری + حقوق + بیمه

شــرایطجنسیت – تعداد عنــوان

خبرنگار ارشد – دبیر تحریریه

)گزارشگر پژوهشی(

خانم/آقا -  
دونفر

حداقل تحصیلات لیسانس )رشته های علوم ارتباطات،روزنامه نگاری، حقوق 
و افراد دارای سابقه کار مرتبط و آشنا به روزنامه نگاری در اولویت هستند (

خانم/آقا – دو خبرنگار میدانی
نفر

حداقل دانشجوی کارشناسی ) ترجیحا آشنا به روزنامه نگاری و وب (

مسلط به نرم افزارهای office و آشنا به Internetخانم  -  دو نفرمتصدی امور دفتری

مسلط به Word )افراد آشنا به نرم افزار InDesign در اولویت قرار دارد(خانم  -  دو نفرتایپیـست

خانم  )در دو مدیر دفتر مدیرعامل
شیفت صبح و 

عصر(

Internet مسلط به ،Word روابط عمومی بالا، مسلط به

Excel ، Powerpoint ، آشنا به زبان انگلیسی )آشنا به نرم افزارهای آماری(

علاقه مندان می توانند جهت کسب اطلاعات بیشتر از ساعت 9 الی 3 بعدازظهر با شماره های 
324359۰8 و 32435911 تماس بگیرند

یا رزومه خود را به صورت فایل .pdf به ایمیل JobinKerman@gmail.com  ارسال نمایند

ادامه از رویه اول 
مرثیه کشــاورزی در جنوب کرمان 
تمامی ندارد بعد از گوجه که قیمتش 
از 8 هزار تومان در اوایل زمســتان هم 
اکنون به 15۰ تا 2۰۰ تومان در مزرعه 
رســیده و قیمت جعبه ای که میوه در 
آن باید قرار گیرد بیشــتر از میوه های 
داخلش شده است هم اکنون خیارکاران 
و سیب زمینی کاران نیز در مزارع خود 
به ســوگ تلاش از دست رفته نشسته 
اند. نکته قابل توجه این اســت که در 
زمان گرانی گوجه هنوز زمان برداشت 
محصول در اکثر مزارع گوجه کشــور 
از جمله اســتان کرمان نرسیده بود و 
دلالان بــا خرید گوجه نــارس مزارع 
اســتان فارس آن را در بازار با چندین 

برابر قیمت می فروختند.
خار »خیار خاردار« در چشم 

کشاورزان
دست های پینه بسته کشاورزان هم 
اکنون دیگر توان برچیدن میوه ها را از 
مزارع ندارد قیمت هر کیلو خیار ســبز 
هم اکنون در جنــوب کرمان به 1۰۰ 
تومان رسیده است و خیار خار داری که 
قرار بود به عنوان محصولی منحصر به 
فرد راهی بازار روســیه شود هم اکنون 
در بازارهــای داخلی هم به فروش نمی 
رود. نکته جالب اینکه در حال حاضر در 
بازار شهر کرمان گوجه ای که در مزرعه 
حتی کیلویی 15۰ تومان نیز خریداری 
نمی شــود کیلویی هزار تومان ارزش 
دارد و خیــاری که حتــی 1۰۰ تومان 
هر قیمت ندارد بیش از 7۰۰ تومان به 
دست مصرف کننده می رسد. همچنین 
قرار بود بعد از راه اندازی فرودگاه شهر 
جیرفت مشکل حمل و نقل محصولات 
کشــاورزی حل شــود اما عملا در این 
مســیر گام عملی برداشته نشد. دلال 
های کشاورزی گویا زورشان به سر همه 
برنامه ریزی ها می رسد و کسی را یارای 
مقابله با دلال ها نیست. سیب زمینی 
کاران جنوب کرمان هم اکنون ترجیح 
می دهند سیب زمینی را برداشت نکنند 
و نتیجه وجود چنین کاری ورشکستگی 
کشاورزان و پول دار تر شدن دلال های 

پول دار است.
دلال ها بر سر سفره کشاورزان 

پنجه انداخته اند
این درحالی اســت که با گذر زمان، 
موعد برداشت محصولات جدیدتر فرا 
می رسد و کشــاورزان نا کام از سفره 
ای هستند که دلالها بر سرش نشسته 
اند. سفره ای که مواد اولیه اش، تلاش 
شبانه روزی کشاورزان و وامهایی است 
که هم اکنون ســر رسید پرداختشان 
رســیده، نهاده هایی که هــر روز باید 
گران تر خریداری شوند و بذرهایی که 
کشاورزان برای خریدشان قرض گرفته 

اند. در این میان فرج الله عارفی نماینده 
مردم جیرفت و عنبرآباد دو شهرستان از 
پنج شهرستان جنوبی کرمان در معدود 
اظهار نظرهایی که در خصوص وضعیت 
کنونی صورت گرفته است در اطلاعیه 
ای نگرانی خــود را از بازار محصولات 

کشاورزی اعلام کرده است.
در خواست نشست اضطراری با 

معاون رئیس جمهور
وی در اطلاعیــه خود آورده اســت 
با توجه به کاهــش قیمت محصولات 
کشــاورزی در چند وقت اخیر و وجود 
دلالان در بازار بــه اتفاق نماینده پنج 
شهرســتان جنوبی کرمان درخواست 
نشســت اضطراری با رییس ســازمان 
مدیریت و برنامه ریزی کشــور را برای 
پیــدا کردن راه حل فــوری ارایه کرده 
ایم. وی با اشاره به اینکه این نشست در 
روزهای اخیر برگزار خواهد شد افزوده 
است: همچنین خواســته ایم معاونان 
وزیر جهاد کشاورزی و رییس سازمان 
تعاون روســتایی کشور در این نشست 
حضور پیدا کنند تا به یک راه حل فوری 
برســیم. نایب رییس اول کمیســیون 
اجتماعی مجلس شورای اسلامی با بیان 
اینکه در این نشست راه حل های خود 
را پیشنهاد خواهیم کرد آورده است: ما 
یک پیشنهاد ســازنده و مهم داریم که 
امیدواریم مورد پذیرش دولت قرار گیرد. 
وی افزوده اســت: ما پیشنهاد داریم از 
محل اعتبارات تعاون روســتایی کشور 
اعتباری به اداره کل تعاون روســتایی 

جنوب کرمان داده شــود تا با همکاری 
تشکل های کشاورزی، 15 بازارچه جمع 
آوری محصول راه اندازی شود و عرضه 
مستقیم توسط سازمان تعاون روستایی 
به مراکز استان های کشور صورت گیرد. 
نماینده مردم جیرفــت و عنبرآباد در 
مجلس شورای اســلامی آورده است: 
با این کار می توان دســت دلالان را از 
بازار فروش محصولات کشاورزی کوتاه 
کرد. این درحالی اســت که مسئولان 
جهاد کشاورزی جنوب کرمان پیش از 
ایــن در اظهار نظری از راه اندازی غرفه 
هایی در میدان های تره بار تهران برای 
عرضه مستقیم کالا به مشتریان و حذف 
دلالان خبر داده بودند اما حالا نه تنها 
دلال ها حذف نشده اند بلکه نرخ قیمت 
ها را با فراغ بال تعیین می کنند. محمد 
یوسفی یکی از کشاورزان جنوب کرمان 
در گفتگــو با مهر اظهارداشــت: اکثر 
کشاورزان در سال جاری الگوی کشت 
را دقیق رعایت کرده اند و به هیچ عنوان 
از الگوی کشــت بیشتر محصول تولید 
نشده است زیرا در سالهای گذشته طعم 

تلخ ورشکستگی را چشیده بودیم.
محصول درجه یک خوراک دام 

می شود
وی افــزود: حالا ابتدای برداشــت 
محصول گوجه و خیار در جنوب کرمان 
است و هنوز به اوج برداشت نرسیده ایم 
اما نــرخ بهترین و با کیفیتترین گوجه 
15۰ تومان اســت و هر روز هم کمتر 
می شود در واقع برای برداشت محصول 

باید قیمت بیشتر از آنچه که نرخ گذاری 
شده را بپردازیم تا کارگران محصول را 
برداشت کنند. یوسفی گفت: خیلی ها 
ترجیح مــی دهند محصول به خوراک 
دام هایشان تبدیل شود تا حداقل پول 
و علف و یونجه برای چــرای دام ها را 
پرداخت نکنند. وی افزود: نمی شــود 
شعار افزایش تولید و پیشرفت را بدهیم 
امــا در عمل از تولیــد کننده حمایت 
نکنیم مگر چه کار دارد دســت دلالان 
را از بــازار کم کنیم. وی ادامه داد: قرار 
بود محصولات ما راهی روسیه شود اما 
ســقوط قیمت روبل مقابل دلار باعث 
شده سود ناشی از صادرات هم کاهش 
یابد و رغبتی برای صادرات باقی نماند. 
علی زارعی دیگر کشاورز جنوب کرمان 
در گفتگو با مهر از کشت خیار سبز خبر 
داد و گفت: گلخانه را به حال خود رها 
کرده ام چون دیگر امیدی برای برداشت 
محصول ندارم وی افزود: دلال میوه من 
را در مزرعه خریداری می کند و آن را 
در بــازار کرمان و حتی خود جیرفت با 
چندین برابر قیمت می فروشد در این 
میان میدان دار و دلال سود می کنند و 
پولی هم عاید راننده برای حمل و نقل 
می شود ولی ما حتی توان باز پرداخت 

قسط ها راهم نداریم.
زراعــی افــزود: چرا یک بــار برای 
همیشه دست دلالان از زندگی ما کوتاه 
نمی شود. محمد تاجیک از کشاورزان 
منطقه با اشاره به اینکه در فاریاب اقدام 
به اجــاره یک زمین کشــاورزی کرده 

است گفت: آب در جنوب کرمان مثل 
گذشته نیست باید این آب را که کیمیا 
شده اســت صرف کنیم، هزینه کارگر 
و بیــدار و خوابی بکشــیم و در نهایت 
پول دارها پول دار تر شــوند و کشاورز 
محروم جنــوب کرمان که به امید یک 
لقمــه نان بــرای زن و بچه اش تلاش 
کرده انکشت به دهان بگیرد. وی افزود: 
اینجا اگر بخواهیم شرافتمندانه زندگی 
کنیم باید کشاورزی کنیم نه کارخانه 
ای است و نه زمینه اشتغال اما این هم 
نتیجه کشــاورزی است یک سال سود 
میکنیم و چند ســال ضرر می دهیم. 
در سالهای گذشته مثلا برای محصول 
خیار ســود می کردیــم و روی گوجه 
ضــرر یا بالعکس اما حالا گوجه و خیار 
و سیب و توت فرنگی و سایر محصولات 
فرقی ندارد دلالان یــاد گرفته اند که 
میتوانند دست رنج ما را به یغما ببرند. 
وی خواستار برنامه ریزی مسئولان برای 
رفع مشــکلات کنونی شد. وی گفت: 
چــرا همین میوه ای کــه از من 1۰۰ 
تومان خریداری می شــود در کرمان و 
تهران 15۰۰ تومان و بیشتر به مصرف 
کننده فروخته می شود. وی سوال می 
کند چرا هر سال باید با مشکل کمبود 
کامیون و سوخت و حمل و نقل مواجه 
باشــیم چرا هر سال دلال بازی است و 
افت قیمتها. وی افزود: تجار روسی قرار 
بود محصول کشاورزان به خصوص خیار 
را خریداری کننــد اما می گویند حالا 
با تحریمهای روســیه دیگر توان خرید 

محصول را ندارند و در این میان ما نمی 
دانیم چه کنیم. در سکوت مسئولان در 
خصوص وضعیت کشاورزی در جنوب 
کرمان با رســول علیخانی کارشناس 
اقتصاد کشــاورزی جنــوب کرمان به 

گفتگو نشستیم.
وی اظهارداشــت: تجار روســی در 
ابتدای فصل کشت با حضور در جنوب 
کرمان وعده خرید محصولات را دادند 
اما این کشــور ارزش پولش را از دست 
داده است و تجار روسی هم توان خرید 
محصول را ندارند به خصوص در زمینه 
خیار خار دار این اتفاق افتاده است زیرا 
این محصول در ابتدا سفارش روس بود 
و مردم بومی عادت به خوردن این میوه 

را ندارند.
خرید توافقی راه چاره نهایی در 

شرایط کنونی است
وی ادامــه داد: به نظر می رســد با 
افت شــدید قیمت انــواع محصولات 
کشاورزی قبل از رسیدن به اوج برداشت 
محصولات دولت بار دیگر باید به خرید 
توافقی روی بیــاورد و راه چاره نهایی 
همین خواهد بود. وی افزود: بالا رفتن 
قیمت ســوخت کامیونهــا و خودروها 
باعث شده است کشاورز سهم عمده ای 
از قیمت فروش محصول را نیز به حمل 
و نقل اختصاص دهد و این در صورتی 
است که با همین قیمتهای اندک بتواند 
خریداری پیدا کند در واقع کشاورز پس 
از برداشت محصول باید میوه را بار بزند 
و به میدان بیاید و آنقدر منتظر بماند که 
بومی خراب شدن میوه بلند شود و در 
آن زمان است که حاضر می شود به هر 
قیمتی محصول را بفروشد و دلالان سر 
می رسند و پس از خریداری محصول 
مثلا گوجــه ای که 1۰۰ تومان قیمت 
خورده را در میدان می خرند و بعد در 
میوه فروشــی چند خیابان آن سوتر با 
افزایش چنــد برابری قیمت به مصرف 
کننده می فروشند و یا آن را به کرمان و 
اصفهان و یزد و تهران منتقل می کنند 
و در نهایت پول هنگفتی به جیب می 
زنند. علیخانی گفت: عدم بازاریابی، عدم 
تعریف سیستم حمایتی حمل و نقل، 
عدم عرضه مستقیم کالا، شعارگرایی، 
عدم پیش بینی و برنامه ریزی به موقع 
و عدم وجود صنایع تبدیلی دلیل اصلی 
بروز وضعیت کنونی اســت و البته این 
مسائل مربوط به امسال نیست، سالها 
است این مشکل وجود دارد. وی گفت: 
مسئولان باید قبل از برداشت محصول 
فکری به حال ایــن وضعیت کنند نه 
اینکه در زمان بروز مشکل سکوت کنند 
و درنهایت به خرید توافقی روی بیاورند 
داســتانی که هر سال در مزارع جنوب 
کرمان تکرار می شود و سودش به جیب 

دلالان می رود.

سبد  ورشکستگی در دستان میوه کاران

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده ۱3 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابر رای شماره 13936۰319۰۰7۰38813 هیات دوم موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کرمان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای حسین سیف زاده 
کرمانی فرزند محمد علی بشماره شناسنامه 538 صادره از کرمان در ششدانگ دکاکین مشتمل بر انبار به مساحت 269/4۰ مترمربع که موازی 22/45 مترمربع از ششدانگ عرصه مورد تقاضا متعلق بوقف و در اجاره نامبرده قرار دارد تحت پلاک 
19۰ فرعی از 3979 اصلی واقع در بخش 2 کرمان به آدرس کرمان جاده ماهان خیابان تالار ارشــیا خیابان خاکی ســازمان آب خریداری از محل مالکیت آقای احمد رشــید فرخی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ 

تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1393/11/28
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1393/12/12

پ 872 کفیل اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان کرمان- امین رضا قوام
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سیف الدینی مدیر عامل باشگاه صنعت مس کرمان :

برخی ها به اتهام زنی عادت کرده اند
مدیر عامل باشگاه صنعت مس کرمان در برنامه ی لیگ یک شبکه ی 
ورزش که روز جمعه روی آنتن رفت در رابطه با هجمه هایی که علیه تیم 

مس صورت گرفت پاسخ داد.
 دکتر امیر ســیف الدینی در رابطه با صحبت های مطرح شده گفت: 
اصولا من سعی می کنم در رابطه با تیم خودم و شبهاتی که در رابطه با 
آن به وجود آورده اند صحبت کنم. بهرشــکل مستند ما فیلم بازی است 
و سعی نمی کنیم همانند برخی از افراد بدون دلیل اتهام زنی و یا حرفی 
را عنوان کنیم. مدیر عامل باشــگاه مس افزود: شما در سه هفته ی اخیر 
تمامــی فیلم های بازی مس را از نظــر داوری مورد ارزیابی قرار داده اید 
و کارشناســان داوری شما در رابطه با مســائل داوری بازی ما صحبت 
کرده اند. در بازی با نفت گچساران به گواه همین برنامه و کارشناس شما 
نه تنها ســه اخراج تیم نفت درســت بود که داور یک اخراج دیگر را به 
سود ما انجام نداد و کارشناس برنامه از مدیریت بازی توسط داور صحبت 
کرد. در بازی با نیروی زمینی شــما صحنه هایی را از مصاحبه ی مقامات 
تیم نیــروی زمینی پخش کردید که من هم گمان کردم در طول 1۰6 
دقیقــه ی بازی دو تیم، اتفاقی رخ داده اســت که یک اجحاف بزرگ در 
حق تیم نیروی زمینی صورت گرفته و از دید من پنهان مانده اما زمانی 
که شــما صحنه های داوری را پخش کردیــد همه دیدند که بزرگترین 
اشــتباه داور عدم یک اعلام یک خطا در قوس میانی زمین بوده است!! 
در بازی با تربیت یزد نیز در برنامه ی همین هفته هم نشــان دادید که 
بازیکن تیم تربیت چگونه با لگد به سمت توپ جمع کن رفت و کارت زرد 
دوم را گرفــت و در اخراج دیگر هم کمک داور پرچم زد و حرف بازیکن 
تیم تربیت را به داور منتقل کرد تا او کارت زرد بگیرد. شــاید در رابطه 
با پنالتی بازی شــبهه باشد که در همین برنامه ی شما کارشناس اعلام 
کرد که صحنه به گونه ای بوده اســت که داور می توانســت دچار اشتباه 
شود و این در حالی است که شما هر هفته اشتباهات تاثیرگزار به مراتب 
شدیدتر را به سود و یا ضرر تیم ها پخش می کنید ولی این هجمه ها علیه 
آن ها ایجاد نمی شود. دکتر ســیف الدینی با انتقاد از برنامه ی لیگ یک 
گفت: شما در بازی با نیروی زمینی هیچ صحنه ای از برخورد عوامل تیم 
حریف با داور پخش نکردید که اگر اســکورت نیروهای نظامی نبود داور 
سالم از زمین بازی خارج نمی شد و یا در بازی با گیتی پسند که منجر به 
شکسته شدن گونه ی فرزاد حسین خانی بود هیچ صحنه ای را به نمایش 
نگذاشــتید اما صحبت های بی جهتی که علیه تیــم ما صورت گرفت را 
کامل پخش کردید و برای همین بود که من مجبور شــدم امروز پشت 
خط شــما در رابطه با این مسائل صحبت کنم. وی با بیان اینکه تمامی 
صحنه های مشکوک مس مورد کارشناسی قرار گرفته است و هیچ مورد 
خصی که سلامت این تیم را زیر سوال ببرد پیدا نشده است افزود: سوال 
من از همه ی کسانی که این حرف و حدیث ها را مطرح کردند این است 
که آیا حاضر هســتند بابت صحبت هایی که کردند از جامعه ی فوتبال و 
داوری کشــور عذرخواهی کنند؟! ما صحبت های خودمان را با ســند و 
دلیل مطرح کردیم ولی این افراد با صحبت های خود سندسازی کردند 

و حالا باید پاسخگوی ادعاهای خودشان باشند.

مدیــرکل فرهنگ و ارشــاد 
گفت:  کرمان  اســتان  اسلامی 
امســال ســال پرفروغــی در 
موسیقی اســتان کرمان بود و 
بیش از 5۰ کنســرت موسیقی 
در 1۰۰ سانس در کرمان اجرا 
شده و عطر دولت تدبیر و امید 
در عرصه فرهنگی کشــور و به 
استشمام  اســتان کرمان  ویژه 
شــد و با سیاســت هایی که 
وزارت ارشــاد بــه کار گرفت 
بازارهای منطقــه ای برگزاری 
کنســرت های آن ســوی آبی 

منهدم شد.
فرشــید فــلاح در مراســم 
جشــنواره  پنجمین  اختتامیه 

کرمان  در  آوای مس  موسیقی 
اظهــار کرد: امشــب همزمان 
چهار فعالیت فرهنگی از جمله 
عکس  نمایشــگاه  نمایش،  دو 
اختتامیه  و  اســلامی  محمــد 
استان در  جشنواره موســیقی 

حال برگزاری است.
وی افــزود: ویژگی هر چهار 
دولت  کــه  اســت  این  برنامه 
کمترین نقــش را در برگزاری 
این فعالیت ها داشــته و همه 
کار بر دوش خــود هنرمندان 
و جامعه فرهنگی هنری است.

فــلاح تصریح کرد: امســال 
ســال پرفروغی در موســیقی 
اســتان کرمان بــود و بیش از 

5۰ کنسرت موسیقی در 1۰۰ 
ســانس در کرمان اجرا شده و 
عطــر دولت تدبیــر و امید در 
عرصه فرهنگی کشور و به ویژه 
استان کرمان استشمام شد و با 

سیاست هایی که وزارت ارشاد 
بــه کار گرفت بازارهای منطقه 
ای برگزاری کنســرت های آن 

سوی آبی منهدم شد.
وی بیــان کرد: در اســتان 

کرمان فعالیت هــا با کمترین 
حاشیه ای برگزار شده است.

مدیــرکل فرهنگ و ارشــاد 
به پنجمین  اشــاره  با  اسلامی 
جشنواره موســیقی آوای مس 
موسیقی  دوره  این  کرد:  اظهار 
با حضور 623 نفــر در مرحله 
در  نفــر   348 و  شهرســتانی 
رقابتی  و بخش  استانی  مرحله 

برگزار شد.
به گزارش ایســنا، »تقوی« 
اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  مدیر 
این  در  رفســنجان  شهرستان 
مراســم گفت: انقــلاب و نظام 
ما بحــث فکــری، اعتقادی و 
فرهنگی اســت و هدف انقلاب 

اسلامی تعالی انسان است.
وی افزود: برای رســیدن به 
ایــن هدف ابزارهای شــناخته 
شده ای به کار گرفته می شود 
که یکی از آنها هنر اســت و در 
نظام اسلامی استفاد از هر هنر و 
مباحثی که خارج از چهارچوب 

نظام است، مخالفیم.
ارشــاد  مدیــر فرهنــگ و 
اسلامی شهرســتان رفسنجان 
جمهوری  در  کــرد:  تصریــح 
اسلامی در حوزه هنر متعهدانه 
ای که برای رسیدن به اهداف 
نظام باشــد، کار مــی کنیم و 
در ایــن چهارچوب قدم بر می 

داریم.

مدیر کل ارشاد کرمان:

سال پرفروغی برای موسیقی استان بود

مدیــرکل موســیقی وزارت 
فرهنگ و ارشاد اسلامی گفت: 
کشور  موســیقی  توسعه  سند 
را در شــورای عالــی انقــلاب 
فرهنگــی بررســی کردیــم و 
انشــالله برای اولین بار تصویب 
می شود تا افقی برای موسیقی 

کشور باشد.
پیــروز ارجمند در مراســم 
جشــنواره  پنجمین  اختتامیه 
کرمان  در  آوای مس  موسیقی 
اظهار کرد: در ســال گذشــته 
حــوزه  در  خوبــی  اتفاقــات 
موســیقی کل کشــور افتاد و 
15۰۰ کنســرت بــا 6 هــزار 
سانس برگزار شــد که در این 
کنســرت ها رشد هفت برابری 
موســیقی سنتی و کلاسیک را 

شاهد بوده ایم.
وی افــزود: ســند توســعه 
موسیقی کشــور را در شورای 
عالی انقلاب فرهنگی بررســی 
کردیم و انشالله برای اولین بار 
تصویب می شود تا افقی برای 

موسیقی کشور باشد.
ارجمنــد تصریــح کــرد: با 
کرمــان،  اســتاندار  حمایــت 
نهمین دوره موســیقی نواحی 
را در ســال 94 در این استان 
برگزار خواهیم کرد و دبیرخانه 
دائمــی جشــنواره موســیقی 
نواحــی را در کرمــان افتتاح 
خواهیــم کــرد و امیدواریم با 
داشــتن یک ساختمان، مکتب 
خانه موســیقی سنتی و محلی 

کرمان را تاسیس کنیم.

وی بیــان کــرد: طی دو 
هفته گذشــته در جشنواره 
ارکســتر  فجــر  موســیقی 
ســمفونیک تهران و ارکستر 
موسیقی ملی شکل گرفت و 
در بخش بین الملل اتفاقات 
خوبی افتاده و 22 گروه بین 
المللی را در یک سال گذشته 
به کشــور دعوت کردیم که 
بود و  یک گروه »کیتــارو« 
در سال آینده یانی در ایران 

حضور خواهد داشت.
مدیــرکل موســیقی وزارت 
فرهنگ و ارشــاد اســلامی با 
اشاره به روند برگزاری کنسرت 
های موسیقی در کشور گفت: 
در صورتی که بتوانیم کنسرت 
ها را داشته باشــیم، نیازی به 

مراجعــه به کشــورهای دیگر 
کنســرت  در  حضــور  بــرای 

موسیقی نداریم.
جشــنواره  در  افــزود:  وی 
موســیقی آوای مــس کرمان 
گروه های بسیار خوبی دیدیم 
و آینده موسیقی کرمان روشن 
اســت و امیدواریم با همکاری 

ارشاد هنرستان موسیقی  اداره 
کرمان را نیز افتتاح کنیم.

ارجمند تصریح کرد: فعالان 
حــوزه موســیقی کشــور 35 
هزار نفر هســتند که قدرتمند 
ایستاده و زحمت می کشند اما 
متاسفانه شغل موسیقی در دید 
بعضی ها از قاچاقچی پایین تر 

می آید و در حالی که همه می 
دانیــم چقدر خوب اســت دل 
مردم را شــاد کرده و لحظات 

خوبی برای آنها فراهم کنیم.
وی در پایــان خاطرنشــان 
کرد: امیدواریم جشنواره ششم 
در سال  آوای مس  موســیقی 

آینده قوی تر و پربارتر باش.

مدیرکل موسیقی وزارت ارشاد:

شغل موسیقی در دید بعضی ها 
از قاچاقچی هم پایین تر است
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ناصر یعقوبی، مربی نامی کاراته کرمان:

چرا کسی از رییس هیات کاراته نمی پرسد کجایی؟
ناصر یعقوبــی از چهره های 
آشــنای ورزش است. او نزدیک 
به 3۰ ســال در رشــته کاراته 
حضوری فعال داشــته و اکنون 
از مربیــان نامــی کاراته نه تنها 
در کرمان بلکه در ایران اســت. 
او از ســال 137۰ قدم به عرصه 
مربیگــری گذاشــته و در رده 
هــای مختلف تیم ملــی کاراته 
یعقوبی  اســت.  کرده  مربیگری 
تاکنــون قهرمان هــای زیادی 
را پــرورش داده و همچنــان به 
ســازندگی مشغول اســت. با او 
دربــاره وضعیت اســفناک این 
روزهای کاراتــه کرمان همکلام 
شــدیم. مصاحبه زیر ماحصل 2 
ســاعت بحث و گفتگــوی ما با 
ناصر یعقوبی است که خواندنش 

خالی از لطف نیست. 
طی 8 سال از صدر به قعر 

رسیدیم
طبق اعلام فدراسیون کاراته، 
کاراته کرمان در بین 31 استان 
در جایگاه سی و یکم قرار دارد. 
یعقوبی دراین بــاره می گوید:» 
از  نزولــی کاراتــه کرمان  روند 
8 ســال پیش و با حضور آقای 
فتاحــی در جایگاه رئیس هیات 
آغاز شــد. شما  اســتان  کاراته 
ببینیــد قبل از حضور ایشــان 
در هیــات کاراته، کرمان در چه 
جایگاهــی بود و امروز جایگاه ما 
کجاســت؟« یعقوبی که شدیدا 
نگران آینده کاراته کرمان است 
ادامه مــی دهــد:» معمولا هر 
مجموعه ای ســعی می کند از 

توانایی  که  استفاده کند  افرادی 
جذب اسپانسر دارند و می توانند 
بــا اســتفاده از نفــوذ و توانایی 
هایشان تا حدودی نیازهای مالی 
فتاحی  آقای  کننــد.  برطرف  را 
هم بــا همین دیــد وارد هیات 
شــدند. چرا که ایشان سابقه ای 
در کاراته نداشــتند و تنها دلیل 
حضور وی همین مســائل مالی 
بود اما متاسفانه نه در بحث مالی 
گره ای باز شــد و نــه در بحث 
اجرایی.« از این مربی کهنه کار 
درباره محیا بودن شرایط در اوایل 
حضور رئیس هیات پرسیدم که 
بی درنگ گفت:» وقتی یک نفر 
رئیس می شــود قطعا همه چیز 
دارد. اما مهم این است کسی که 
در جایگاه ریاســت هیاتی مثل 
هیــات کاراته قرار مــی گیرد با 
چه کسانی مشــورت می کند و 
از چه کسانی نظر می گیرد.« از 
او توضیح بیشتری می خواهم:» 
در کنار رئیس هیات دوســتان 
عزیزی قرار دارند که همگی قابل 
احترام هستند اما جایگاه افراد را 
کارایی و توانایی آن ها مشخص 
می کنــد. قطعــا از دوســتان 
عزیــز در هیات می تــوان بهتر 
استفاده کرد. گرچه رئیس هیات 
فعالان  نظرات  از همه  هیچوقت 
کاراته اســتفاده نکرد و مشاوران 
کمک  متاسفانه  دارد.  محدودی 
هیات دستی  رئیس  های  دست 
بر آتــش ندارند و نمی دانند چه 
رونــدی باید طی شــود تا یک 
قهرمان ســاخته شــود. مثلا در 

سال 91 کســی به عنوان مربی 
برتر از ســوی هیات انتخاب شد 
که ســابقه زیادی نداشــت.این 

نشانه چیست؟«
از سال دوم ضعف مدیریتی 

مشخص شد
نماینده مردم  فتاحی  آقای   «
شــهربابک در مجلس شــورای 
اســلامی هســتند و قطعا نمی 
توانند برای هیــات کاراته وقت 

بگذارند.« ناصر یعقوبی با حرارت 
بیشــتری ادامه می دهد:» امروز 
در مجلس وزرا را اســتیضاح می 
کننــد. از رئیس جمهور ســوال 
می پرســند، آنوقت مســئولان 
اســتان ما ملاحظه افراد را می 
کنند. چرا کسی از رئیس هیات 
کاراته نمی پرســد کجایی؟ چرا 
کسی از رئیس هیات نمی پرسد 
این همه مخالف چیست؟  دلیل 

« وی ادامه می دهد:»مستندات 
در فدراسیون هست. از چه سالی 
کرمان در بحــث کمیته ضعیف 
شد. این ها در فدراسیون مستند 
است و می توانید ببینید. از همان 
ســال دوم مدیریت ایشان ضعف 
ریاســت هیات مشــخص شد.« 
مربی سابق تیم ملی می افزاید:» 
الان همه مربیانی که موفق بوده 
اند مخالف آقای فتاحی هستند. 

متاسفانه با حضور ایشان اختلاف 
ســلیقه های فعــالان کاراته که 
امری طبیعــی بوده و باعث ضرر 
نشده بود، آشکار شد و اختلافات 

را زیادتر کرد.«
به قول هایشان عمل 

نکردند
با توجه به اینکه آقای فتاحی 
نماینــده مجلــس اســت قطعا 
باید بتواند از نفوذش اســتفاده 

کند و برای هیــات منابع مالی 
توضیح می  یعقوبی  تامین کند. 
دهد:» متاســفانه ایشان به قول 
هایشــان عمل نکردند که هیچ، 
حمایتی هم نکردند. خانه کاراته 
که قرار بود در سال 89 به بهره 
برداری برســد هنوز تمام نشده 
مســئله جزو  این  حالیکــه  در 
وعده های رئیــس هیات بود.« 
وی درباره عــدم حمایت هیات 
از ورزشــکاران هم می گوید:» 
هیات حتــی زبانی هم از کاراته 
کاهایی که در مسابقات آسیایی 
حضور پیدا کردند قدردانی نکرد. 
چند ســالی من مربی تیم ملی 
بودم که هیــات قول داد کمک 
هایی بکند اما این اتفاق نیفتاد. 
بــرای آقای دانشــور هم همین 
موضوع صادق اســت.« یعقوبی 
درباره حضور کرمانی ها در تیم 
های دیگر استان ها حرف های 
ناراحــت کننده ای مــی زند:» 
حدود 2۰ نفر از ورزشــکاران ما 
با تیم های استان های دیگر در 
لیگ کشــوری حضور پیدا می 
کنند. چرا که ما در هیچ کدام از 
لیگ های جوانه ها،برتر و سوپر 
لیگ تیــم نداریــم و تنها تیم 
کرمانی حاضر در مسابقات لیگ 
است  برتر شهرداری ســیرجان 
کــه نیروهای غیــر بومی نقش 

بیشتری در این تیم دارند.«
از خودشان بپرسند چرا 

هنوز هستند
مربــی صاحــب نــام کاراته 
کرمان مــی گوید:»آقای فتاحی 

باید از خودشــان بپرســند چرا 
در حالی که با مدیریت ایشــان 
کاراته کرمان بــه این حد افول 
کرده همچنان در پست ریاست 
هیــات هســتند؟« یعقوبی در 
ادامه مــی گوید:» چنــد بار با 
و جوانان  ورزش  اداره  مسئولان 
هــم در این باره صحبت شــده 
اما به جایی نرســیده است.« از 
او می پرسم چرا با خود فتاحی 
متاســفانه  اید:»  نکرده  صحبت 
من اصلا ایشان را نمی بینم که 
بخواهــم بگویم. گرچه بعید می 
دانم اصلا مرا بشناســد.« مربی 
ادامه می  موفق کاراته کرمــان 
دهد:» البته دو سال پیش آقای 
اخضمی استعدادیابی هیات را به 
اما مشخص  دادند  پیشنهاد  من 
بود که برنامه ای برای این ماجرا 

ندارند.«
شایسته سالاری 
باید حاکم شود

هرچه به پایان گفتگو نزدیک 
تر می شــویم بحث داغ تر می 
شــود. ناصر یعقوبــی در پایان 
می گوید:» تنهــا راهکار خروج 
از ایــن وضعیت بد، نظر خواهی 
از مربیــان موفق و قهرمان پرور 
و خود قهرمانان اســت تا فردی 
برای مدیریت  دلسوز و شایسته 
انتخاب شــود. کسی که تعارف 
نداشته باشد و جایگاه هایی که 
به افراد می دهد براساس توانایی 
و شایسته سالاری باشد تا کاراته 
کرمــان بــه روزهــای خوبش 

برگردد.«

نفر وسط استاد یعقوبی به همراه استاد رشیدی نژاد و شاگردانش در مسابقات قهرمانی آسیا

خواص اعجاب انگیز روغن شترمرغ
در رفع چین و چروک و درمان دردهای مفصلی

زیبایی و بازسازی پوست: می دانید که به طور معمول 

هیچ درمانی برای بیماریهای پوستی شناخته شده از قبیل 

اگزما و پسوریازیس وجود ندارد اما این بیماریها می توانند 

با مصرف روغن شتر مرغ بهتر مدیریت شوند و با توجه به 

سه عامل ســن، وزن و نیاز بیمار اثر بخشی روغن جهت 

بازسازی پوست و نفوذ عمقی در بین لایه های پوست که 

هر کدام وظیفه ای خاص به شرح زیر به عهده دارند حدود 

۷۵ روز زمان لازم اســت و باید با در نظر گرفتن 3 عامل 

کلیدی فوق هر کسی دوز مصرف خود را مشخص کند. به 

افرادی که از خشــکی بیش از حد پوست رنج می برند و 

پس از استحمام دچار خارش پوست می شوند توصیه می 

گردد پس از هر بار استحمام صورت و دست های خود را با 

روغن شترمرغ به خوبی  چرب کنند.

مالیده شود. لکه های پوستی زمان بیشتری برای بهبود نیاز دارند.محرک، روغن شــترمرغ به خوبی در حدود یک دقیقه  روی پوســت 3-2هفته روزی یک مرتبه پس از شســت و شــو با صابون های غیر  جوش های صورت: بــرای از بین بردن جوش های صورت به مدت 

ترک پاشــنه و کف: برای ترک های پاشنه و کف پا 
روزی دو بار )به خصوص یک مرتبه قبل از خواب ( روغن 
شترمرغ به خوبی مالش داده شود. حد اکثر در طی سه 

روز اثرات آن مشهود خواهد بود.

خراشیدگی: استفاده از روغــن شــترمرغ بر روی 
خراشیدگی ها و زخم های پوستی  و سوختگی ها روزی 
سه مرتبه در طی یک هفته تاثیر بسیار مطلوبی در التیام 

داشته و اثر زخم بسیار کمتری به جا می ماند.

اثرات زیانبار محصولات آرایشی: برای جلوگیری از اثرات زیانبار انواع 

محصولات آرایشی که عمدتاً از مواد مصنوعی و گهگاه حساسیت زا تولید 

شده اند توصیه می گردد قبل از خواب و پس از شست و شوی صورت، روغن 
شترمرغ به خوبی روی صورت مالیده شود.

 کوفتگی  و کشیدگی: ورزشــکاران و افرادی کــه دچار کوفتگی  و کشیدگی 

عضلانی و یا کشیدگی و التهاب تاندون ها و لیگامنت ها شده اند برای تسکین درد 

روزی دو مرتبه باید ناحیه را به خوبی و حداقل به مدت پنج دقیقه با روغن شترمرغ 

مالش دهند و این کار را تا حدود یک هفته ادامه دهند. انجام این کار در هنگام شب 

و قبل از خواب و بستن ناحیه مذکور با باند کشی نتایج بهتری در پی دارد.

نکته آخر: روغن شــتر مرغ لایه بردار و جوان کننده پوست و صاف کننده 
خطوط چروکیده پوست است.

دردهای مفصلی:  افرادی که از درد در ناحیه مچ دســت رنج می برند ، نظیر 
کارگرانی که کارهای تکراری با دســت انجام می دهند و یا کاربران کامپیوتر و 
تایپیست ها و بیماران مبتلا  به روماتیسم و درد های کمر و زانو روزانه سه مرتبه 
روغن شترمرغ را هر بار به مدت سه دقیقه روی ناحیه درد به خوبی مالش دهند. 

اثرات تسکینی در طی سه تا هفت روز بسته به شدت درد ظاهر خواهد شد.

معجزه روغن شترمرغ را در درمان دردهای مفصلی
 از دست ندهید

درد را برای همیشه فراموش کنید
www.roghanshop.ir

برای سفارش مستقیم روغن شترمرغ خالص و دریافت در محل
 با شماره ۱۵96-۵97-092۱  و 9827-944-0936 تماس بگیرید


